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W imieniu spoleczno6ci sportowej zwracam siq z proibq o zwiqkszenie 6rodk6w na szkolenie

sportowe dzieci i mlodzieiy. W zwiqzku z rosnEcq inflacjq ceny towar6w i ustug z kt6rych korzystalq

kluby sportowe znacznie wzrosty. W zwi4zku z powy2szym kluby sportowe nie sa w stanie realizowac

na obecnym poziomie zadari zwiqzanych z dq2eniem do mistrzostwa sportowego dzieci i mfodzie2y z

terenu Gminv Miasto Wtoclawek.

Proszq o pozytywne rozpatrzenie moiej proaby.


